
ZÁPIS 

z  jednání Myslivecké rady ČMMJ, z.s.- pobočného spolku v Ústí nad Labem, které se konalo 

dne 12. 9. 2023 na sekretariátu OMS v Ústí nad Labem 

 

Přítomni: Ing. V. Šutera, Ing. V. Černil, Ing. M. Freiberg, Mgr. M. Laníček,  

                             H. Machačová,  

Omluveni: M. Temer, J. Frýbová, 

Nepřítomni: P. Nowak, J. Hokeš, L. Sirý, 

Dále přítomni: B. Kopecká, Bc. A. Lescheová OŽP 

 

Program jednání: 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 

2. Kynologie 

3. Host - Bc. Andrea Lescheová z OŽP 

4. Diskuse 

Ad 1/ Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 

 Zápis z minulého jednání rady ze dne 13. 6. 2023 byl schválen. 

  

Ad 2/ Kynologie 

 Žádost p. Frýbové o schválení závazných termínů na příští rok.  

 Termíny budou následně zveřejněny na webu OMS Ústí nad Labem a zapsány do programu 

Dog Exams. 

27.4.2024 (sobota) zkoušky vloh ostatních plemen - Jezero Milada 
2.6.2024 (neděle) Barvářské zkoušky- Labské stráně 
24.8.2024 (sobota) Podzimní zkoušky ostatních plemen - Jezero Milada 
15.9.2024 (neděle) Barvářské zkoušky- Labské stráně 
19.10.2024 (sobota) Lesní zkoušky ostatních plemen- Labské stráně 
27.10.2024(neděle) Barvářské zkoušky honičů - Labské stráně 
 

 Navržené termíny MR jednohlasně schválila. 



 Dále žádala p. Frýbová MR o zvážení oslovení jiného posuzovatele ke zkouškám 27.4.2024 
v případě, že by ze zdravotních důvodů nemohl MVDR. Jaroslav Švec a navrhla p. Golfusovou 
z Loun. 

 Zkoušky z norování a individuální zkoušky honičů se již plánovat nebudou. Nejsou k dispozici 
nory ani rozhodčí. 

 P. Frýbová žádá MR o projednání možnosti poskytnout zvěř na zkoušky. Srnčí nebo černou 
odpovídají velikosti na Barvářské zkoušky, které se budou konat dne 8.10.2023. Dále Lesní 
zkoušky 14.10.2033 a barvářské zkoušky honičů 28.10.2023 (na tyto zkoušky musí být divočák 
aspoň 20 kg).  

 Požadovanou zvěř zajistí Ing. Václav Šutera. 

 Dále se p. Frýbová pochlubila článkem v časopisu Myslivosti 9/23 z Barvářských zkoušek 

konaných dne 11.6.2023. 
 

Ad 3/ OŽP – Bc. Andrea Lescheová 

 Předseda pozval na jednání MR zástupkyni z Magistrátu města Ústí nad Labem Odboru 
životního prostředí a zemědělství  Bc. Andreu Lescheovou, která pozvání přijala.  

 P. Lescheová se představila a popsala, jak si představuje budoucí spolupráci mezi 
Magistrátem města a Okresním mysliveckým spolkem. Dále představila vizi o zřízení 
mysliveckého kroužku pro děti v následujícím roce, který by se pořádal v prostorách budovy 
OMSu v Trmicích. 

 Dále předseda požádal p. Lescheovou o spolupráci při plánované schůzce mysliveckých 
hospodářů a o aktualizované kontakty na myslivecké hospodáře a předsedy mysliveckých 
spolků pro účely OMSu v Ústí nad Labem. 
 

 

Ad 4/ Diskuse 

 V. Černil poděkoval předsedovi za zařízení opravy střechy a úklidu budovy OMSu. 

 Na OMS DS přišla žádost od Služby kriminální policie v Ústí nad Labem o podání odborného 
vyjádření v trestné věci pytláctví z oboru myslivosti – oceňování zvěře 
MR si nedovolí v této záležitosti podat relevantní informace a odkázala vrchního inspektora 
na odborníky v této oblasti. V odpovědi pošle i kontakty na příslušná místa. 

 

 

 

 

 

Příští MR se bude konat v úterý    10. 10. 2023 od 16 hodin.  

 

Zpracovala: Barbora Kopecká 


